

国际法研究

(双月刊)

二〇一七年第二期
(总第 18 期)

- 论构建中国全方位对外投资条约体系 孙 劲(3)
- 全球气候治理与国际投资法的应对 黄世席(12)
- 对指挥官责任适用中若干问题的讨论 冷新宇(32)
- 我国涉外法人法律适用的司法分歧与解决思路
——《法律适用法》第 14 条实施的实证研究 郭燕明(49)

专栏：国际刑事法院被害人参与问题研究（一）

- 《国际刑事法院罗马规约》框架下的被害人及其可以参加的诉讼
..... 凌 岩(65)
-

联合国新秘书长：选举进程

- [德国] 约阿希姆·穆勒 [德国] 卡尔·萨旺著 刘万啸译 郝鲁怡校(84)

- 国际私法国际前沿年度报告（2015—2016 年） 杜 涛(89)

CONTENTS

On Building China's Comprehensive Investment Treaty Framework	<i>Sun Jin</i> (3)
Global Climate Governance and the Response of International Investment Law	<i>Huang Shixi</i> (12)
Reflections on Issues of Command Responsibility	<i>Leng Xinyu</i> (32)
Judicial Divergences and Solving Means of Issues on the Applicability of Conflict of Law Rules on Disputes Involving Foreign Legal Persons in China ——A Case Study of the Article 14 of the <i>Law of the Application</i> <i>of Law for Foreign-related Civil Relations</i>	<i>Guo Yan-ming</i> (49)
Victims and Victim's Participation under the Rome Statute of the International Criminal Court	<i>Ling Yan</i> (65)
The New Secretary-General: The Election Process <i>Joachim Müller and Karl P. Sauvant</i> (<i>Translated by Liu Wanxiao</i> <i>Proofread by Hao Luyi</i>) (84)	
Frontiers of Private International Law Abroad-An Annual Survey (2015 – 2016)	<i>Du Tao</i> (89)